
Protokół Nr 67/2022 

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

z dnia 28 października 2022 r.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego – p. Rafał Donarski. 

Posiedzenie odbyło się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie, z 

wykorzystaniem środków łączności na odległość.  

O godz. 16.30 Przewodniczący komisji powitał zebranych i otworzył posiedzenie. Poprosił 

o potwierdzenie obecności poprzez przyciśnięcie przycisku kworum na tablecie. Obecność 

potwierdziło 8 członków komisji: 

1. Grzegorz Bieńkowski 

2. Rafał Donarski 

3. Renata Gostkowska-Maczuga 

4. Jacek Kuciński 

5. Artur Miętek 

6. Dorota Sarna  

7. Dorota Trzaskoma 

8. Danuta Wrzesińska 

Lista osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący komisji poinformował, że proponowany porządek posiedzenia 

zamieszczony został w systemie e-sesja.  

Poddał pod głosowanie nw. porządek posiedzenia.  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy.  

3. Informacja Wójta Gminy na temat przygotowania do sezonu zimowego (sprzęt, 

pracownicy, roboty zlecone i przetargowe). 

4. Informacja Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości 

dotycząca bieżącej realizacji miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

oraz o wydawanych decyzjach o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, z 

uwzględnieniem parametrów urbanistycznych 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska,  

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z dnia 13.09.2022 65/2022 oraz 30.09.2022 

66/2022 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z dnia 13.09.2022 r. 



  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska,  

głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z dnia 30.09.2022 r. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska,  

 

Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy.  

Członkowie komisji opiniowali nw. projekty uchwał: 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew. 

Pani Skarbnik, Magdalena Sobczak omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wieliszew. Wykaz zmian stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

Przewodniczący Komisji poprosił o wyjaśnienie związane ze zmniejszeniem deficytu oraz 

zadłużenia. Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmniejszenie deficytu związane jest ze zmianą 

wydatkach majątkowych i zaciągania pierwotnych zobowiązań finansowych i tym samym 

zmniejszenie długu na 2022 rok o ponad 6 milionów 100 tysięcy złotych. Planowana 

kwota zadłużenie na dzień 31.12.2022 to 43 846 237,57, a pierwotnie zakładana kwota 

na początku 2021 roku to był dług w wysokości 49 milionów finansowych.  

Pani Skarbnik uzasadniła, że zmniejszenie nakładów finansowych na wymianę źródła 

ciepła wynika  faktu mniejszej niż zakładanej liczby wniosków mieszkańców. Ostateczny 

termin składania wniosków minął 15.10.2022 roku.  

Informacji na temat przesunięcia środków związanych z planowaniem przestrzennym 

udzieliła Kierownik Referatu GPGiN. Pani Martyna Włodarczyk wytłumaczyła, że środki są 

przesunięte w związku z aneksowaniem umów i realizacją zaplanowanych zadań w 

późniejszym terminie.  

O przyczynę przesunięć inwestycji pn. Budowa skateparku zapytała Radna Krystyna 

Wesołowska. Pani Skarbnik wyjaśniła, że przesunięcie środków wynika z terminów 

wyznaczonych w postępowaniu o ZP oraz zapisów w umowie i terminu realizacji 

zaplanowanego na przyszły rok. 

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

 



2/ w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2022. 

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale budżetowej gminy. Plan dochodów na 2022 rok zostanie zwiększony do 132 

703 737,12.  Na zwiększenie budżetu wpłynęły wpływy z następujących pozycji 

kosztowych: zwiększenie liczby zezwoleń za sprzedaży alkoholu, opłata za zezwolenie na 

sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym tzw. „małpki”, wpływy z kosztów 

egzekucyjnych, odsetki od nieterminowych wpłat, wpływ z budżetu państwa za tzw. 

utratę ubytku w podatku dochodowym od osób fizycznych, dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Dróg Samorządowych (budowa ulicy Polnej). Na zmianę dochodów wpłynie 

również wsparcie z WIFOŚ na realizację zadań w zakresie poprawy oświetlenia ulicznego 

w gminie. Plan wydatków bieżących po zmianach będzie wynosił 153 017 482,01.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

 

3/ w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że jest to pierwsza uchwała dot. 

procedury emisji obligacji w wysokości 6 100 000 zł. Uchwała jest niezbędna, aby 

rozpocząć procedurę emisji obligacji.    

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

4/ w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok. 

Na wstępie Pani Skarbnik przedstawiła sytuację finansową gminy. Z godnie z danymi 

GUS na dzień 30.09.2022, inflacja wynosi 17%. Wzrost płacy minimalnej od 1 stycznia 

2023 roku wynosił będzie 3490 zł., a od 1 lipca 2023 r. płaca minimalna będzie wynosiła 

3600 zł.  

W budżecie gminy Wieliszew znaczący koszt stanowią wydatki oświatowe, w tym roku 

będzie to 56 milionów, co stanowi 40% budżetu gminy. W przyszłym roku wydatki na 

oświatę, łącznie z zadaniami inwestycyjnymi wynosić będą ponad 70 milionów złotych. 

Natomiast Subwencja oświatowa nie pokrywa wydatków oświatowych. Gmina dokłada do 

zadań subwencjonowanych ponad 5 milionów złotych.  



Pani Skarbnik przedstawiła obliczenia związane ze spadkiem wpływów z udziału w 

podatku dochodowym od osób fizycznych. Przyczyną spadku wpływów są zmiany w 

prawie rozpoczęte w 2019 roku. Do tej pory Gmina Wieliszew na zmianach w prawie 

podatkowym straciła ponad 22 miliony złotych nie uwzględniając dodatkowych środków, 

które Państwo przeznaczyło 2,9 milionów złotych w zeszłym roku i 300 000 zł w tym 

roku. Na przestrzeni 4 lat ubytek liczony jest w łącznej kwocie ponad 16 milionów 

złotych. 

Następnie Pani Skarbnik przedstawiła proponowane zwiększenie podatków. Proponowane 

stawki stanowią załącznik nr 3 do protokołu.  

Pani Skarbnik zaprezentowała symulację związaną z zastosowaniem maksymalnych 

stawek podatkowych od nieruchomości, wówczas do budżetu gminy wpłynęłoby ponad 27 

milionów złotych. W wyniku zaproponowanych zmian do budżetu gminy wpłynie 

26 477 167 złotych. Wzrost z tytułu wpływu podatku w porównaniu z 2022 rokiem 

wyniósłby w wyniku zmian 1 834 334 złote.  

Stawki podatkowe z gmin sąsiednich (załącznik nr 4 do protokołu) 

Dyskusja 

Edwin Zezoń – wzrost podatków w stosunku do 2022 roku jest 1 300 000 złotych. Nie 

jest to dramatycznie wysoka podwyżka podatków. Uważam, że możemy dyskutować o 

drobiazgach, ale nie jest to propozycja, która „żyłuje podatnika”. Będę za 

przedstawionymi podwyżkami. 

Rafał Donarski – jest oczywistym że podwyżka podatków będzie budziła sprzeciw 

mieszkańców, jednak trzeba pamiętać, że nie podnosimy podatków do stawek 

maksymalnych. Chciałbym zwrócić uwagę na problem, który omawialiśmy na ostatniej 

komisji oświaty. Są to podwyżki nauczycieli. Sugestie ze strony ZNP z delegatury w 

Legionowie są takie, aby podwyższyć dodatki motywacyjne dla nauczycieli. Ten temat 

będzie jeszcze omawiany po analizie budżetu. Może wato by było pomyśleć o jeszcze 

symboliczny, zwiększeniu podatków, aby zabezpieczyć pieniądze na te dodatki. Tym 

bardziej, że mamy problem z obsadzenie wszystkich wakatów w szkołach. Na ten 

moment jest ich 29.  

Pani Skarbnik powiedziała, że aby uwzględnić wszystkie potrzeby zgłoszone przez ZNP 

musielibyśmy zabezpieczyć na przyszły rok 466 000 zł. Obecnie fundusz nagród wynosi 

200 000 zł, jest to 1% wynagrodzeń nauczycieli. Dodatek motywacyjny – kwota wynosi 

66 000 zł. Pani Skarbnik zaznaczyła, że warunkiem podwyższenia wynagrodzeń dla 

nauczycieli gmina musiałaby dodatkowo zabezpieczyć 100 000 – 200 000 złotych. 

Następnie przedstawiła możliwe rozwiązanie tej sytuacji tłumacząc, że największy dochód 

z podstaw opodatkowania we wszystkich gminach stanowią grunty pozostałe. Gdybyśmy 

zastosowali stawkę 0,54 zł na ten podatek, wówczas wzrost wynosiłby 0,08 złotych w 

stosunku do 2022 roku i dałoby to wpływ w wysokości 185 000 złotych (to o dwa grosze 

więcej niż w proponowanej obecnie podwyżce na 2023 rok). Dla przeciętnego mieszkańca 

zwiększenie o 2 grosze na metrze w stosunku do proponowanej kwoty zwiększy podatek 

w skali roku o 20 złote. 

Pan Edwin Zezoń zapytał czy jest możliwe podwyższenie podatku od działalności 

gospodarczej związanej z ochroną zdrowia (prywatne przychodnie/lecznice). Pani 

Skarbnik przedstawiła wzrost w tej pozycji i wynosiłby 4 000 zł. Dlatego też Radni 

stwierdzili, że najbardziej zasadne jest zwiększenie podatku od gruntów pozostałych do 

kwoty 0,54 zł. za metr kwadratowy. 



 

Artur Miętek – chciałby zaprosić wszystkich na niezależną komisję oświaty dotyczącą 

finansów w oświacie. Propozycje z ZNP są tylko sugestią. Proszę zauważyć, że gdybyśmy 

chcieli spełnić wszystkie oczekiwania, suma wyniosłaby ponad 1 200 000 zł. Na kolejnej 

komisji będziemy dyskutować na który z funduszy: nagrody czy dodatki motywacyjne dla 

nauczycieli będą te pieniądze przeznaczone.  

Pani Wójt dodała, że nauczyciel na początku swojej drogi zawodowej nauczyciel zarabia 

34 000 złotych brutto. 

Danuta Wrzesińska – bez względu na to w jakiej kategorii będą dawane podwyżki i tak 

leży w gestii dyrektorów. Dzisiaj musimy się zastanowić skąd wziąć te środki. Dlatego 

jestem za tym, aby podnieść o dwa grosze podatek od gruntów pozostałych od 

proponowanej kwoty obecnie.  

Pani Skarbnik przedstawiła dane związane z udziałem dochodów z podatku PIT. Na 2023 

rok 23 178 543 złote, natomiast na dzień 1 stycznia 2022 Ministerstwo Finansów 

zaplanowało wpływ do budżetu Gminy Wieliszew na kwotę 23 659 000 zł. 30.09.2022 

poinformowało z kolei, że udział w podatku zmaleje o 480 000 zł. Pani Skarbnik 

przedstawiła że średni wzrost w skali roku w latach 2014-2019 wynosił około 3.5 

milionów złotych. Od 2019 roku zmiany prawne dot. PIT spowodowały, że mamy te 

wpływy niższe niż oczekiwane. Z roku na rok Gmina Wieliszew powinna otrzymywać 3-4 

milionów złotych więcej. A tymczasem te wpływy maleją. W tym roku gmina powinna 

otrzymać udział w podatku na poziomie około 30 milionów złotych, a przez zmiany w 

prawie otrzyma 23 miliony złotych.  

Przewodniczący poprosił o ponowne potwierdzenie kworum w związku z pojawieniem się 

jednego z członków komisji. 

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok. (z rekomendacją zwiększenia 

stawki za metr kwadratowy od gruntów pozostałych na poziomie 0,54 złotych). 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Edwin Zezoń, Jacek Kuciński, Artur Miętek, 

Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu na czas oznaczony - 3 lata na rzecz dotychczasowego najemcy, 

części budynku warsztatowo-świetlicowego zlokalizowanego na terenie Zespołu Szkół w 

Wieliszewie z siedzibą w Komornicy. 

Martyna Włodarczyk – Kierownik Referatu GPGiN – Uchwała jest niezbędna do 

przedłużenia umowy najmu ze Starostwem Powiatowym w Legionowie. Gmina chce 

przedłużyć okres najmu na kolejne 3 lata. Starosta korzysta z tego miejsca, 

wyremontował pomieszczenie, a po zakończeniu umowy najmu archiwum Starostwa 

Powiatowego zostanie przeniesione do pomieszczeń Starostwa. 

Głosowano w sprawie: w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na czas oznaczony - 3 lata na rzecz 

dotychczasowego najemcy, części budynku warsztatowo-świetlicowego zlokalizowanego 

na terenie Zespołu Szkół w Wieliszewie z siedzibą w Komornicy.  



Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

5/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wieliszew umowy, o której mowa 

w Art. 33p Ustawy o społecznych formach rozwoju mieszkalnictwa. 

Zasępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska, zmiana ustawy o Społecznych 

Inicjatywach Mieszkaniowych obliguje gminy i spółki do podpisania umowy dotyczącej 

terminów realizacji tego przedsięwzięcia 6 miesięcy od momentu przekazania środków na 

konto gminy. 

Radni podzielili się informacją, że wielu mieszkańców interesuje się mieszkaniami z SIM. 

Zasugerowali, że trzeba będzie stworzyć rygorystyczny regulamin, aby mieszkania mogły 

być nabywane przez osoby naprawdę potrzebujące, które będą z tych mieszkań 

korzystały. 

Głosowano w sprawie: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wieliszew 

umowy, o której mowa w Art. 33p Ustawy o społecznych formach rozwoju 

mieszkalnictwa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

Ad. 5. Informacja Wójta Gminy Wieliszew na temat przygotowania do sezonu 

zimowego: (sprzęt, pracownicy, roboty zlecone i przetargowe). 

Izabela Stasiorczyk – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. Będziemy 

współpracować w tym roku z tymi samymi firmami, co w roku ubiegłym: (1) zimowe 

utrzymanie dróg o nawierzchni utwardzonej - firma Stamel. Wartość umowy to 708 956 

złotych. (2) Zimowe utrzymanie dróg o nawierzchni nieutwardzonej – współpraca z firmą 

AG-Complex. Wartość umowy 397 033 zł. Firma TBS złożyła ofertę dotyczącą zimowego 

utrzymania stawki za odśnieżanie 1 km chodników i ścieżek pieszo-rowerowych to 118,88 

zł. W ubiegłym sezonie zimowym 2021/2022 łączny koszt trzech ww. zadań wyniósł 

689 529 zł.  

Pan Rafał Donarski zapytał o umowę z Powiatem jeśli chodzi o utrzymanie dróg 

powiatowych. Pani Iza Stasiorczyk przekazała informację, że na drogach powiatowych 

Powiat Legionowski samodzielnie zarządza zadaniami związanymi z zimowym 

utrzymaniem dróg.  

Pan Edwin Zezoń poruszył sprawę nawierzchni niektórych dróg w gminie, które są już w 

tej chwili nieprzejezdne, zapytał o to jak wygląda sytuacja z bieżącym utrzymaniem dróg 

w gminie.  

Izabela Stasiorczyk wyjaśniła, że przetarg na bieżącą konserwację i naprawę dróg jest 

już w trakcie przygotowywania, przetarg będzie opublikowany do końca roku. 

Zaplanowane działanie będą realizowane od początku 2023 roku. 



Ad. 6. Informacja Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości 

dotycząca bieżącej realizacji miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz 

o wydawanych decyzjach o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, z 

uwzględnieniem parametrów urbanistycznych 

Pani Martyna Włodarczyk kierownik GPGiN omówiła aktualny stan związany z wdrażaniem 

procedur związanych z planami miejscowymi na terenie gminy Wieliszew oraz 

harmonogramami wykładania planów miejscowych do konsultacji. Pani Kierownik 

poinformowała, że do planu miejscowego Krubina wpłynęło 70 uwag.  

Plany miejscowe zielone (Łąki Sikor oraz tereny Wieliszewa) – wybrany został 

wykonawca, który przygotowuje inwentaryzację oraz plan oddziaływania na środowisko 

do końca 2022 roku. Pani Kierownik wytłumaczyła, że podejmowanie uchwał o 

planowania zielonych jest realizowana w tym celu, aby nie tworzyć na terenach cennych 

zabudowy mieszkaniowej.  

Pani Martyna Włodarczyk opowiedziała o pracach przygotowywania Studium dla Gminy 

Wieliszew. Na ten moment studium jest w trakcie opiniowania organów uzgadniających. 

W tej chwili jesteśmy w trakcie wyceny projektowania. Chcemy podzielić projektowanie 

na dwa etapy (1) Przygotowanie ekofizjografii oraz wstępnych założeń, (2) Przygotowanie 

bilansów terenu zgodnie z nowymi wytycznymi, które zmienią się w ustawie. Szacowana 

kwota za przygotowanie ekofizjografii to 80 000 zł netto, a przygotowanie Studium 

120 000 zł netto.  

Pan Rafał Donarski poinformował, że wpłynął wniosek dewelopera o wezwanie do 

usunięcia zaprzestania naruszania praw na terenach tzw. szklarni w Wieliszewie. 

8.11.2022 odbędzie się kolejna dyskusja na ten temat oraz propozycja Rady Gminy 

związana z uchwalenie stanowiska na ten temat.  

Ad. 7. Informacja dotycząca planowanej przez CPK Sp. z o.o. oraz PKP PLK S.A. 

budowy linii kolejowej dużej prędkości mającej przebiegać przez teren Gminy 

Wieliszew. 

Martyna Włodarczyk poinformowała, że planowane są konsultacje w sprawie wyboru linii 

kolejowej w pierwszym kwartale 2023 roku. Pani Kierownik przekazała, że w odpowiedzi 

na prośbę Wójta dot. tworzonego w gminie Wieliszew Studium w kontekście budowy CPK, 

Polskie Linie Kolejowe odpowiedziały, że nadal trwają prace nad przygotowaniem 

wariantu linii kolejowej CPK i będzie on znany nie wcześniej niż w III Kwartale 2023 roku.  

Stąd gmina Wieliszew ma ogromny problem z tworzeniem Studium, bowiem PLK narzuca 

na gminę konieczność planowania 7 proponowanych przez PLK wariantów linii kolejowej.  

Pan Rafał Donarski zapytał o inwestycje kolejową do Zegrza. Pani Zastępca Wójta 

przekazała, że jest opóźnienie w inwestycji i najwcześniej będzie ona zrealizowana w 

marcu przyszłego roku z możliwym dłuższym opóźnieniem.  

Ad. 8. Sprawy różne. 

Pan Edwin Zezoń zapytał o opóźnienia inwestycji na DK61 oraz znalezienie zbiorowych 

mogił przy DK 61. Pani Zastępca Wójta poinformowała, że nie mamy jeszcze informacji 

oficjalnych z IPN-u, poinformowała jak wyglądają procedury w przypadku znalezienia 

szczątków przy realizowanej już inwestycji.  

Pan Jacek Kuciński zapytał o firmę, z której zrezygnowaliśmy w zakresie usług na 

równanie dróg. Domagamy się kar umownych zgodnie z umową oraz nie zostały 

zapłacone fakturę za źle wykonanie usługi.  



Ad. 9. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 19.18 Przewodniczący komisji podziękował za udział członkom komisji oraz 

zaproszonym gościom i zakończył posiedzenie. Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji 

Małgorzata Jendryczka   Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego 

                Rafał Donarski 

 


